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Kjære gode Rotaryvenner 

Høsten 2022 ble jeg valgt som DGN (District Governor Nominated). 

Det å bli valgt til guvernør for Rotary Distrikt 2275, 2023 – 2024, ble et helt 
spesielt oppdrag hvor jeg etter hvert, med stor spenning og motivasjon, 
bega meg ut på en reise som jeg ikke kunne forutse. 

Det har vært som et eventyr fra valget som DGN, deretter året som DGE 
(District Governor Elect), for så å starte på mitt hovedår som 
Distriktsguvernør!  

I skrivende stund er jeg inne i min fase som IPDG (Imidiate Past District 
Governor) hvor jeg nå har som oppgave å lede årsmøtet, sitte i styret for 
Distrikt 2275, samt lede Tiltaksfondet og Kapitalfondet! 

 Denne reisen har krevd et godt samspill med en fantastisk distriktsstab og 
alle andre fine Rotaryvenner som både har stått stødig i deres egne roller, og 
som gode samarbeidspartnere gjennom hele mitt guvernørløp! Tusen takk! 
Jeg setter umåtelig stor pris på dere alle!  
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Mitt første møte med Rotary 
International (RI), startet 
med opplæring på DGE sin 
opplæringsarena under 
Rotary Action Summit på 
Island. Her møttes kolleger 
fra inn og utland, og vi fikk 
våre diplomer!   

Budsjettet til RI var 
oversendt, og neste fase var forberedelser og videre opplæring på 
Convention i Orlando. Her var DGE fra hele verden samlet, og dette var vår 
store test før vi startet det endelige arbeidet i distriktene gjennom å 
formidle og forberede til District 
Team Training Seminar (DTTS)og 
President Elect Training Seminar 
(PETS).  

Pga. pandemien hadde aktivitetene i 
distriktene vært noe lavere enn 
tidligere år, samspillet var mindre, 
og mange ga uttrykk for at de også 
ønsket og trengte fysisk påfyll, for å 
motiveres for videre inspirerende og 
nyttig drift. 

På bakgrunn av dette, var det først og 
fremst viktig for meg å samle alle de gode 
kreftene i min distriktsstab til fysisk 
samling for fellesskap, gjennomgang av 
viktige grunnleggende opplysninger, 
strategidokumenter, oppdatert 
håndbok/styringsdokument – og ikke 
minst gruppearbeider for vårt felles arbeid 
videre. DTTS ble arrangert februar 2023. 
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Viktig var samspillet mellom de flotte AG representantene – som gjennom 
gruppearbeider etablerte en intern gruppe på messenger med AG Arne 
Markussen som valgt koordinator. Dette har fungert utmerket på alle vis, og 
har vært et viktig bindeledd mot ledelsen og klubbene. Samtlige har levert 
flotte årsmeldinger, også med referanse til meget vel gjennomførte 
presidentforum i sine områder. 
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Forberedelser og gjennomføring av PETS, som også ble avholdt fysisk, ble 
en veldig viktig arena og flott måte å samle alle gode krefter fra hele distrikt 
2275 fremover! 

Det var tydelig at deltakerne synes det var godt å kunne møtes igjen med 
gode samtaler og annet viktig påfyll for et nytt Rotaryår. Hele staben gjorde 
en strålende jobb for å gjøre dette til en minnerik og lærerik konferanse.  
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Neste fase var 
forberedelser for klubb 
besøk og arbeidet mot 
Distriktskonferansen 
2023. 

Tema for konferansen var 
HÅP etter vår RI president, 
Gorden MCInally sitt 
motto «Create hope in the 
world». Her ble det 
etablert en egen 
arrangementskomite som 

gjorde et strålende arbeid med både det praktiske, tekniske og 
innholdsmessige! For en gjeng! 

Konferansen inkludert årsmøte, ble avholdt på Scandic Lerkendal i 
Trondheim, september 2023 med godt oppmøte! 

Takk igjen til alle som bidro til en minnerik og sterk konferanse! 
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Så var det klart for klubb besøk; den største og viktigste 
delen av guvernørenes oppgaver! Dette gjennomføres for 
det meste sammen med AG eller en annen person fra 
staben der dette er ønsket. 

I mange tilfeller har klubbene etablert kontakt med 
medlemsansvarlig, IT personell eller andre, for 
oppfølging av våre besøk. 

Vår RI-president Gordon McInally var tydelig på at 
klubbene var det viktigste møtepunktet for inspirasjon, 

motivasjon, 
synlighet og 

lærdom. Uten 
klubber, uten 

medlemmer – ingen 
Rotary! 

Besøkene starter 
med styremøter hvor gjennomgang av klubbens indre liv presenteres og 
diskuteres, deretter medlemsmøte hvor guvernøren presentere Rotarys 
verdier, fokusområder, RI-presidentens prioriteringer, prosjekter mm.  

         

Alt fra hyggelig møtevirksomhet og sosiale sammenkomster; til stor innsats 
for små og store prosjekter lokalt og nasjonalt. 
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Jeg er mektig imponert over den innsatsen som nedlegges for Rotary i vårt 
langstrakte flotte distrikt.

 

Besøkene har vært en enorm berikelse, hvor også hele stabens kompetanse 
har kommet klubbene til gode! Flere har vært engasjert i ettertid av 
guvernørbesøkene. Spesielt har det vært stor interesse for å lære mer 
innenfor data, sosiale medier og generelt nettbruk, for å kunne utvikle seg 
videre og også imøtekomme alle medlemmers (både nye og gamle) behov 
for lettere tilgang til Rotarys informasjonskanaler. 
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42 av 44 klubber i distrikt 2275 er besøkt fysisk.  

Antall medlemmer pr. 13.06 2024 er 936 

Antall medlemmer totalt i Rotary Norge er 8250 

Antall klubber totalt 268 

Synlighet, 
inspirasjon, 
motivasjon og 
samarbeid har vært 
viktige saker dette 
året. Som nevnt 
skjer det veldig mye 
bra i klubbene, men 
både klubbene, og 
Rotary for øvrig, må 
vise seg mer frem 

for omverdenen, som den åpne organisasjonen vi nå er! Dette vil være viktig 
i det videre arbeidet for å beholde de gode medlemmene, og for å tiltrekke 
seg flere gode medlemmer!  
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Min gave til klubbene på min reise var to små esker med masse 
spørsmålskort om Rotary.  

Jeg håper dette kan være et verktøy som både kan brukes for videre 
strategiarbeid, repetering av Rotarykunnskaper, synliggjøring av flere 
muligheter og etablering av enda større fellesskap og hyggelige samtaler! 

 

Tore Jørgen Slettahjell og jeg  har laget en ny og mer omfattende versjon av 
Rotaryskolen. Dette er ment som en mal for å kunne hente ut nyttig 
informasjon til bruk i egne presentasjoner, foredrag mm.  

I slutten av mai måned deltok jeg, sammen med tre gode kolleger fra 
Distrikt 2275, på Singapore Convention 2024. Sammen med ca. 13.000 

Rotarianere fra hele verden delte vi vennskap og 
kunnskap om fredsarbeid, mental helse, 
ungdomsprosjekter, vann og sanitær, 
polioutryddelse, AI, Ukrainastøtte, klubbutvikling 
og mye mye mer. 

Rotary er gode samspill, nettverk og venner på 
tvers av landegrenser! 
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Som DG har man også rollen som styreleder for distriktet. Styremøter ble 
gjennomført i forbindelse med distriktsråd. Kun to møter utenom dette ble 
avholdt digitalt! Det har ikke vært noen store saker for styret dette 
Rotaryåret. 

Det er avholdt 6 distriktsråd, hvorav 1 distriktssamråd under PETS og et i 
forbindelse med guvernørskifte i Trondheim! 

Tiltaksfondet, under ledelse av IPDG Trygve Roaldseth har hatt sporadiske 
telefonmøter i forbindelse med fortløpende behandling av saker. 
Tiltaksfondet hadde kr.75.000 til rådighet og alle midler er delt ut til klubber 
med gode prosjekter. 

Det er levert egen årsmelding for Tiltaksfondet og Kapitalfondet, som begge 
ledes av IPDG.  

Norsk Rotary Forum (NORFO) 
er et samarbeids- og 
koordineringsorgan for de 
seks norske distriktene. 
Medlemsmøter er avholdt 
høst og vår, der det hittil har 
vært de sittende guvernører 
som utgjør styret og har 
stemmerett. I tillegg møter innkommende guvernører med tale- og 
forslagsrett. Selv har jeg også ved anledning deltatt som ressursperson for 
kommunikasjonskomiteen. 
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Så vil jeg også henvise til alle mine 12 månedsbrev som er lagret i 
medlemsnettet. Her vil dere finne nærmere 
detaljer og bilder fra arrangementer, møter og 
andre tiltak fra mitt år som guvernør, og som jeg 

håper kan være av 
interesse for dere! 

På avsluttende 
distriktsråd som ble 
avholdt fysisk på 
Stjørdal, ble 
årsmeldinger fra hele 
staben presentert! 
Disse er også lagret i 
medlemsnettet, og 
viser alt det flotte 

arbeidet som er lagt ned for Rotary i vårt distrikt! Vel verdt å lese! 

 

Distriktsrådsmøtet ble avsluttet med hyggelig sammenkomst, taler og 
utdeling av PHF til 5 personer i staben som har gjort en fremragende 
jobb, og som nå forlater sine verv i Distriktsorganisasjonen. 
 
Disse er: Torstein Holm, Distriktssekretær 
                         Tore Krokstad, DICO 
                         Tore Jørgen Slettahjell, medlemsansvarlig – 2.safir 
                         Torbjørn Syver Jacobsen - 1.safir 
                         May-Lis Sjaastad – 1.safir 

 
Gode ord og store gratulasjoner til alle! 
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28.juni overleverte jeg mitt guvernørkjede videre til Aud Schjødt Fredriksen 
fra Bodø. 

Jeg ønsker Aud og hennes stab alt godt i det nye Rotaryåret! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Avslutningsvis vil jeg sende en stor takk til alle de fantastiske medlemmene 
i distriktet og kolleger fra fjern og nær som jeg har møtt på min veg som 
guvernør. 
Takk også til alle dere som har reist med meg og til alle dere andre i staben 
som har vært til stede for både meg og for alle klubbene. Vi er en 
servicefunksjon for klubbene, og jeg vet at mange har satt stor pris på den 
servicen dere har ytet. 
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For meg personlig hadde det vært umulig å levere uten den innsatsen dere 
alle har bidratt med. Dere er alt – dere er sanne Rotarianere. Som Gordon 
McInally sa til alle oss påtroppende da vi var i Orlando –  

”Dere kan ikke gjøre denne jobben alene. Dere skal ha de beste 
medarbeiderne rundt dere for at dere skal kunne lykkes – og holde ut!” 

Jeg vet at jeg har hatt de aller beste rundt meg! 

Tusen takk! 

 

Sissel Slettum Bjerke 
DG 2023 – 2024 

 

Distrikt 2275 

 


